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Βάλε τόνους στο παρακάτω κείμενο. Πρόσεξε ιδιαίτερα τις λέξεις με έντονα 

γράμματα. 

Η γειτονισσα μας η αραχνη και η οικογενεια της είναι ακροβατες. Η καφετια 

αραχνη πηδαει με το αλεξιπτωτο της από ψηλα. Η μαυρη αραχνη με το 

ποδηλατο της τρεχει πανω σε ένα τεντωμενο σκοινι. Πισω της τρεχουν η 

αδερφη της και ο ξαδερφος της. 

Κείμενο από το Τετ. Εργ.  της Α’ Δημοτικού 

 

Κάνε όλα τα πράγματα δικά σου! Πρόσεχε τους τόνους! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Γεια σας, παιδιά! Ήρθα από την πρώτη να σας θυμίσω τον κανόνα με 

τους 2 τόνους. Τι; Τον θυμάστε; Δεν πειράζει! Ας τον ξαναπούμε! 

Όταν μια μεγάλη λέξη τονίζεται κάπου στη μέση και την ακολουθεί 

μικρή λεξούλα , όπως τα: μου , σου, του , με , μας , σας , τους κ.α. , 

τότε παίρνει 2 τόνους. Έναν στην 3η συλλαβή από το τέλος και έναν 

στην τελευταία συλλαβή. 

    Π.χ.  το αλεξίπτωτό μου , μίλησέ μας , ρώτησέ τους 

 

ο ιπποπόταμός μου 


